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Minnesanteckningar från "styrelsesammankomst " för Förbundet fiir Ekoparken.
21 nov. 1995.
Tid: 18.30-19.00.
Plats : Östermalmsskolan.
Kl. 19 deltog styrelsemedlemmarna i Stadsbyggnadskontorets samrådsmöte kring Öp q0

Närvarande: Bengt Edlund, Anne Murray, Birgitta Bergquist, Henrik Waldenström,
Per Isaksson, Carl-Johan Ihrfors, Marianne Lundberg, Airi Christofferson, Karl Krook och
Mats Gullberg.

1. Ordförandekonferensen 7 dec. Inbjudan har sänts ut i slutet av okt. Vid vårt möte hade
endast 4 anmälningar kommit in. Om det blir nödviindigt anordnar vi "telefonkedja."
Henrik meddelade att det behövs en oh-apparat till mötet för diskussionen om naturreservatet
på Norra Djurgården.
Den föreslagna agendan ftir ordftirandekonferensen diskuterades och kompletterades enl.
foliande:
1) Natumeservatet på Norra Djurgården. Föredragande: Richard och Henrik.
2) Länsstl,relsens samordning av Ekoparkens vidareutveckling, m.m : Richard.
3)Diskussion om fortsatt medverkan i miljöprövn. av Dennispaketet: Richard.
4) OS: Henrik och Carl-Johan.
5) Revision av policyprogram för FFE: Richard.

2. Båtturer på Brunnsviken sommaren -96.
Henrik föreslog att det skall erbjudas två " FFE-turer " under sommaren -96.Detta skulle
kunna vara ett sätt att motivera de mindre medlemsorganisationerna inom förbundet att delta i
någon aktivitet. Samtidigt skulle man bidra till större kunskap och okad information.
Priset per deltagare kommer att bli ca 40:^ Deltagama i mötet tyckte idön var tilltalande men
vill giirna diskutera vidare vad gäller praktiska och ekonomiska frågor. Niir beslut är fattat bör
det gå ut information i Bladet fran Ekoparken.

Mötet avslutades kl 19.00

Birgitta
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För minnesanteckningarna svarade :


